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Verksamhetsberättelse för Eldir Islandshästförening 

För perioden 2018 01 01 – 2018 12 31 

Eldir verkar för ökad kännedom om islandshästen och dess användning i ridsporten. 
Föreningen värnar även om att islandshästens speciella gångarter bevaras. Genom 
att arrangera ridkurser och andra aktiviteter vill föreningen stimulera intresset för 
islandshästen och därigenom medverka till att kunskapen om islandshästen ökar. 

Styrelsen har under året varit sammansatt enligt följande: 

Ordförande:   Britt Ledberg Heingård 

Vice ordförande:  Jessica Green 

Sekreterare:  Elina Enzian 

Kassör:   Lena Englund, till och med juli, därefter vakant. 

Ledamot 1:   Catherine Ljungh 

Ledamot 2:   Camilla Holm 

Suppleant 1:  Carina Norlander 

Suppleant 2:  Christel Jellhede 

Ungdomsledamot:  Anna Skansjö 

Ungdomssuppleant:  Agnes Pamp 

 
Revisor:   Marie Olsson 

Revisorssuppleant:  Hanna Rosén 

 
Webbansvarig:  Christel Jellhede 

Valberedning:  Hanna Perdén 

Sponsringsansvarig:  Gunilla Malmquist 
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Övriga grupper 

Tävlingsgrupp:  Martina Skansjö 

   Anne-Mari Åkesson 

   Gunilla Malmquist 

   Hanna Rosén 

   Hanna Perdén 

Aktivitetsgrupp:  Karin Sörensson 

   Christel Garpeman 

Under året har Eldir haft sex styrelsemöten och ett medlemsmöte. 

Medlemsavgiften har varit enligt följande: 

Introduktionsmedlemskap:  400 kronor (varav 300 kronor går till SIF, Svenska 

Islandshästförbundet). 

Senior:  500 kronor (varav 400 kronor till SIF). 

Junior, t.o.m 18 år:  250 kronor (varav 200 kronor till SIF). 

Familj:  650 kronor (varav 550 kronor till SIF). 

Stödmedlem:  140 kronor. 

Eldir har under året haft 140 medlemmar, varav 115 huvudmedlemmar, 17 

introduktion och 10 familjemedlemmar. Inga stödmedlemmar under 2018. 

Eldir har haft följande aktiviteter under verksamhetsåret: 

• Sommarridläger för ungdomar. 

• Klubbmästerskap, som hölls på Sleipnirs Ängar söndag den 2 september. 

• Aktivitetsenkät. 

• Medlemsmöte med föreläsning av veterinär Catharina Petersson på Svedala 
Veterinärpraktik. 

• Studiebesök på Skönabäcks Rehab. 

• ”Tölt för Musikhjälpen”, en insamlingsbössa under årets Musikhjälpen i 
december. 

• Årsmötet hölls på Vismarlövs café den 4/3 och 21 medlemmar deltog. 

 
Föreningens kassör valde att i juli avgå i förtid. Styrelsen fattade då det 

gemensamma beslutet att inte kalla till ett extra årsmöte för att välja en ny kassör. 

Det innebar att kassörens sysslor föll på styrelsen, i praktiken på ordföranden, som 

då valde att ta hjälp av föreningens före detta kassör i arbetet med det ekonomiska. 


